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21.02.2017 anti rahvusvahelise uuringu tulemusel Euroopas ettevõttele Mattimar OÜ 
varasemate aastate tegevuste eest Usaldusväärse Ettevõtte Sertifikaat – laitmatu 
reputatsiooni, eetilise ja usaldusväärse tegevuse ning klientidele pühendumise eest. 
Sertifikaat „Usaldusväärne Ettevõte“ sai alguse Poolas 2013. aastal ning on tänaseks  
populaarseks ja lugupeetuks nii ettevõtjate kui ka klientide seas saanud, olles üks 
nimekamaid, mida Euroopas väljastatakse.1 

See on rahvusvaheline märk, mis ühendab ettevõtteid kaheksas Euroopa riigis (märts 
2017). Uuring viidi läbi valdavalt Euroopa Liidu liikmesriikide (Bulgaaria, Eesti, Poola, 
Rumeenia, Serbia /ei ole EL liige/, Slovakkia, Tšehhi, Ungari) rohkem kui 218 000 
ettevõtte seas. Seni on Sertifikaadi saanud ca 1200 ehk 0,55 % uuritavatest ettevõtetest. 
Uuringute tegemiseks on loodud innovaatiline ja originaalne tarkvaraprogramm, mis 
põhineb algoritmil ja määratleb nn arvamuste koefitsiendi. 

* * * 

Als Ergebnis einer in Europa durchgeführten entsprechenden internationalen 
Untersuchung wurde dem Unternehmen Mattimar OÜ (GmbH) am 21.02.2017 für die 
Tätigkeit früherer Jahre, für seine tadellose Reputation, ethische und vertrauenswerte 
Arbeit und Kundenwidmung das Zertifikat des zuverlässigen Unternehmens verliehen. 
Das Zertifikat „Zuverlässiges Unternehmen“ (“Usaldusväärne ettevõte”) wurde 2013 in 
Polen eingeführt und bis zum heutigen Tag ist es zu einer populären und geschätzten 
Auszeichnung sowohl unter Unternehmern als auch Kunden geworden. Es handelt sich 
um eines der am meisten namenhaften Zertifikate, die in Europa verliehen werden.2 

Diese internationale Auszeichnung vereint Unternehmen in acht europäischen Ländern 
(März 2017). Die oben genannte Untersuchung wurde unter mehr als 218 000 
Unternehmen der EU-Länder (Bulgarien, Estland, Polen, Rumänien, Serbien /ist nicht 
EU-Mitglied/, Slowakei, Tschechien und Ungarn) durchgeführt. Bisher ist das Zertifikat 
an ca. 1200 oder 0,55 % der untersuchten Unternehmen verliehen worden. 

* * * 

 
1 Statistika näitab, et üle poolte klientidest, kes peavad valima kahe tundmatu ettevõtte sarnase 
pakkumise vahel, valivad ettevõtte, kellel on sertifikaat „Usaldusväärne Ettevõte“. 
2 Wie die Statistik zeigt, entscheidet sich mehr als die Hälfte der Kunden bei zwei unbekannten und 
ähnlichen Unternehmen für das Unternehmen mit dem Zertifikat „Zuverlässiges Unternehmen“ 
(“Usaldusväärne ettevõte”). 
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On 21.02.2017 the company Mattimar OÜ (Ltd) received the Certificate of a 
Trustworthy Enterprise on the basis of an international survey, for its activities in earlier 
years – for its flawless reputation, ethical and trustworthy activities and dedication to 
clients. The Certificate “Trustworthy Enterprise” (“Usaldusväärne ettevõte”) was 
initiated in Poland in 2013 and has become popular and respected both among 
entrepreneurs and clients, being one of the most renowned certificates issued in Europe.3 

It is an international mark which has been issued to enterprises in eight European 
countries (by March 2017). The survey was conducted among more than 218,000 
enterprises from mainly EU Member States (Bulgaria, Estonia, Poland, Romania, Serbia 
/not an EU Member State/, Slovakia, Czech Republic, Hungary). By now, approximately 
1,200, i. e. 0.55% of the enterprises surveyed have received the certificate. Innovative 
and original software based on an algorithm has been created for the survey, to determine 
the coefficient of opinions. 

 

 
3 According to the statistics, more than a half of the clients who have to choose between similar 
offers from two unknown enterprises, choose the enterprise which has the Certificate “Trustworthy 
Enterprise” (“Usaldusväärne ettevõte”). 


